
Protokoll fört vid kvartalsmöte 2024-06-25 i SARK  
Närvarande: SA6BPD, SM6TOB, SM6OEF, SA6AQD, SM6BWD, SM6LPF, SA6AIN, SM6TOL, SM6MDF, 
SM6SLK 
Plats: Klubbstugan 

1. Mötet öppnas: 
Ordföranden Bengt (SM6OEF) förklarar mötet öppnat.  

2. Ekonomi:  
Girot: 30.361kr 
Bank: 12mån 30.493kr 
Bank: 6mån 10.182kr 
 
Medlemsavgifter, SMFF och SMLA hittills under 2024 
Medlemsavgifter: 13.800kr 
SMFF: 4.170kr 
SMLA: 11.038kr + kommande 278kr från Paypal. 
 
Kommande utgifter: 
El: 567kr 
Hyra: 250kr 
 
3. HF: 
Lyft av mastsektion inklusive rotor och antenner är på gång. 
2m antennerna är tillfälligt demonterade från de två översta mastsektionerna för att kunna lyfta ner 
dessa gamla mastsektioner i samband med lyft av ny sektion. 
Det som kvarstår innan lyft är att lossa bultförbanden till mastsektioner och staglinor. 
Per (SM6THE) ska kontakta Truck & Kran för att boka in ett lyft. 
 
En ny vägbom har kommit upp på vägen som leder bort mot Ryds grottor. 
Några dagar innan lyftet bör vi spärra av parkeringen som löper utmed vägen då det finns risk att 
bilar utanför klubben kan stå i vägen för kranbilen. 
 
För övrigt ligger vi bra till i HF-cupen, just nu på 2:a plats.    
Bra jobbat av alla som är med och skickar in sina loggar! 
 
Priser på flertrådig tjockare staglina, samt linlås till befintlig inköpt lina måste kollas upp. 
 
Tomas (SM6BWD) har varit och köpt 1liter grön färg i Göteborg på Kvibergs överskottslager, som 
skall vara till våran mast. 
 
4. VHF:  
Våra fasta 2-meters antenner är demonterade i kortvågsmasten inför kommande lyft, men vi har 
trots detta kört riktigt bra på testerna. 
CQWW EME-test på 2m, som är i september/oktober, är något vi får planera för att köra. 
 



 
5. Repeater och Fyr:  
Inget direkt att avhandla. 
 
Pers (SM6THE) repeater ska flyttas till kommunmasten efter att vi är klara med kortvågsmasten. 
 
Vår 70cm repeater får sitta kvar så länge den kan, på det QTH den har idag. 
 
6. Övriga frågor: 
Daniel (SA6BPD) önskar få ställa en dator i klubbstugan för att kunna lyssna på POGSAG (minicall). 
Flera i klubben är intresserade av denna möjlighet. 
Förslaget är att klubben får dubbelt i ersättning jämfört med elkostnaden för att hålla denna dator 
igång. Styrelsen har röstat för förslaget. Daniel (SA6BPD) mäter upp ungefärlig förbrukning och 
återkommer. 
 
Bengt (SM6TOB) flaggar för att elenförbrukningen är något hög i stugan.  
Nu när det är varmt ute och värmepumpen inte normalt behöver vara igång, har vi just nu en 
förbrukning på ca 3kWh per dygn. 
Förslaget är att vi bör dra ur sladden till pumpen på sommaren, dels då den inte behövs, samt att vi 
även kommer att skydda den för åska. 
Bengt (SM6TOB) har lagt in så att man nu kan styra pumpen via hemsidan. (detta fungerar dock inte 
när pumpen är urdragen/urkopplad). 
 
Bengt (SM6TOB) har uppdaterad SMSS och i samband med detta även SMFF. Nu är dessa sidor 
snabbare och kommunicerar bättre mot databasen. 
 
SMPD-dagen har varit och vinnare blev Andreas (SA6FAX) och Bengt (SM6OEF) kom på andra plats.  
Fråga om egna medlemmar ska få vinna eller om vi ska låta andra deltagare ta hem vinsten. Mötets 
mening är att låta medlemmar vinna då det är samma premisser. 
 
Det har inkommit ett önskemål från SM6OEK om att även köra denna test som en hösttest. 
SM6OEK har föreslagit 1 september för hösttesten. Ska vi köra på lördag eller söndag denna helg? 
Klubben avser att köra denna test i september och kollar på lämpligt datum. 
 
Klätterselar behöver kompletteras med 2 krokar. Daniel (SA6BPD) köper in dessa från Biltema. 
 
Arbetet med toaletten går framåt och det är dags att hämta förbränningstoan som står hemma hos 
Per (SM6THE) och köra denna till klubben. 
Magnus (SA6AQD) påpekar att all el måste dras innan väggskivorna sätts upp. 
 
Christer (SM6MJW) har blivit lite krasslig och vi behöver fördela ansvaret för gräsklippningen runt 
stugan. Vi låter detta vara frivilligt och kommunicerar via Supertext, så att ingen åker upp för att 
klippa när någon annan kanske redan gjort det. 
Christer (SM6MJW) är för övrigt på bättringsvägen och har repat sig bra. 
Han har även för avsikt att kontakta Hans (SM6CFO), för att åka till Mariestad och plocka ner den 



APRS repeater som klubben har där. 
Alexander-dagen på Grimeton är nu på söndag. Leif (SM6LPG) har tänkt åka ner och undrar om fler 
vill följa med. Avresa från Skövde ca kl. 07:00. Anmälan sker till Leif (SM6LPG). 
 
Swen-Erik (SM6LPF) informerar om att SSA har börjat titta på någon form av enklare instegscertifikat 
för de som vill bli radioamatör. Man tittar på att ta fram ett enklare prov som sedan ska ge en 
begränsad licens. Det kommer bli begränsningar vad beträffar frekvens och effekter. Detta kan redan 
bli aktuellt under 2025. 
 
7. Mötets avslutande:  
Ordföranden Bengt SM6OEF avslutar mötet. 
 
 

__________________________________        ____________________________________  
Bengt Frykler, ordförande               Daniel Jonsson, sekreterare 

 


